
OR. 0012.2.3.2025 

 

PROTOKÓŁ nr 8/25 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczej 

odbytego w dniu 11 lutego 2025 r. w godz. 08:00 – 08:40 

pod przewodnictwem Pana Tomasza Akulicza 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie komisji: 

 

1. Akulicz Tomasz – przewodniczący 

2. Kulicki Tomasz 

3. Stępień Jarosław – z-ca przewodniczącego 

4. Walczybok Paweł 

5. Wojtuniak Radosław 

6. Żabicki Grzegorz 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 

1. Paweł Okrasa – Burmistrz Wielunia 

2. Anna Podgórniak – Skarbnik Miasta 

3. Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta 

4. Justyna Godszling – Graczyk – Przewodnicząca Rady Miejskiej 

5. Piotr Ciuborski – Naczelnik Wydziału NPP 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 . 

 

Porządek obrad: 

 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja o sporządzonym protokole nr 7/24 z dnia 17 grudnia 2024r. 

3. Informacja o stanie zadłużenia Gminy Wieluń według stanu na dzień 31.12.2024r. 

oraz według stanu na dzień 31.01.2025r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XI/150/24 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieluń na lata 2025-2037. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 

2025 rok. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej w 2025r. na 

pomoc finansową dla Powiatu Wieluńskiego.  



7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości lokalowej nr 5 przy ul. 18 Stycznia 1 w Wieluniu. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości lokalowej nr 12 przy ul. 18 Stycznia 2 w Wieluniu. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości lokalowej nr 23 przy ul. 3 Maja 9 w Wieluniu. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości lokalowej nr 16 przy ul. 3 Maja 11 w Wieluniu. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości lokalowej nr 12 na os. Wojska Polskiego 3 w Wieluniu. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy i odstąpienia 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy dla 

dotychczasowych dzierżawców. 

13. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady 

Miejskiej w Wieluniu za okres od 01.06.2024r. do 31.12.2024r. 

14. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

15. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Punkt 1 

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz otworzył posiedzenie komisji budżetowo - 

gospodarczej i przeszedł do realizacji porządku obrad (zał. nr 2).  

 

Punkt 2 

 

Informacja o sporządzonym protokole nr 7/24 z dnia 17 grudnia 2024r. (zał. nr 3). 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych zgłasza uwagi do 

sporządzonego protokołu? Uwag nikt nie zgłosił.   

 

Protokół został przyjęty.  

 

Punkt 3 

 

Informacja o stanie zadłużenia Gminy Wieluń według stanu na dzień 31.12.2024r. oraz według 

stanu na dzień 31.01.2025r. (zał. nr 4). 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Przewodniczący komisji zapytał, ponieważ jest zmniejszenie kredytu, czy coś 

spłaciliśmy, czy jakaś transza kredytu nie została uruchomiona? Jeśli Pani Skarbnik mogłaby 

nam bliżej powiedzieć, z czego to zmniejszenie wynika.  



Skarbnik Miasta Anna Podgórniak odpowiedziała, że na chwilę obecną stan zadłużenia taki 

jaki mamy to będzie wyglądał tak przez dłuższy czas, ponieważ w pierwszych dniach stycznia 

było trochę pieniędzy z tamtego roku więc spłaciliśmy te kredyty, które są na ten rok, najbliższa 

pożyczka to będzie z eko-latarni, a potem to już będzie na koniec roku przewidziany kredyt. 

Spłaty na bieżąco będą nam obniżać to zadłużenie.   

 

Informacja została przyjęta. 

 

Punkt 4 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XI/150/24 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wieluń na lata 2025-2037 (zał. nr 5).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Przewodniczący komisji powiedział, czy to jest dobry pomysł, aby w miejscu na 

którym zaplanowaliśmy korty tenisowe zmienić koncepcje i budować ORLIK na ul. Wojska 

Polskiego? Uważam, że korty tenisowe powinniśmy wybudować na ul. Wojska Polskiego, 

natomiast jeżeli chodzi o ORLIK to jeśli będziemy chcieli tak bardzo go wybudować to myślę, 

że warto to zrobić na Starych Sadach.  

 

Radny Radosław Wojtuniak powiedział, że jeżeli chodzi o korty to chciałbym zapytać, czy ten 

projekt został już zrobiony, czy jest wydane pozwolenie na budowę? Czy jeżeli zmieniłaby się 

lokalizacja kortów tenisowych to czy ten projekt, który mamy byłby nadal aktualny, czy 

ewentualnie wiązałoby się to z tym, że gmina będzie musiała ponieść dodatkowe koszty  

i wykonać ponowny projekt kortów? Zapytał Skarbnika Miasta, ponieważ na poprzedniej sesji 

nie był obecny Pan Burmistrz, było pytanie związane, z tym że wprowadzaliśmy kwotę około  

1 mln zł, chodziło o dofinansowanie do komunikacji miejskiej i chciałbym się dowiedzieć, czy 

jest już podjęta decyzja co gmina zrobi z tymi środkami, czy nie warto by było schodzić  

z zadłużenia, czy może Pan Burmistrz uzupełnił kwoty, które zostały zmienione w uchwalanym 

budżecie przez poprawki radnych. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos w dyskusji? Nikt się nie zgłosił.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że jeżeli chodzi o kwestię kortów i podjętych 

przez nas decyzji, aby na ul. Wojska Polskiego zrobić jeden kompleks, który będzie 

dedykowany wyłącznie piłce nożnej, były to sugestie ze strony klubów sportowych. W trzech 

klubach sportowych w naszej gminie piłkę nożną trenuje około 350 dzieci. Te dwa boiska 

treningowe, którymi dysponujemy są bardzo obłożone w sposób intensywny, są takie godziny, 

gdzie na jednym boisku ćwiczą często cztery grupy, stąd zasugerowano nam, że jeżeli jest taka 

okazja, jest konkurs ogłoszony, że można dostać środki na jeszcze jedno boisko treningowe 

piłkarskie, chcemy je zrobić w tamtym miejscu, natomiast korty tenisowe zasugerowano, żeby 



zrobić w miejscu, w którym miało być boisko trawiaste przy Miejskim Żłobku, byłaby wówczas 

możliwość zadaszenia kortów tenisowych, natomiast od strony lasku miejskiego przy ulicy 

Wojska Polskiego na pewno nie uzyskamy zgody tj. pozwolenia na budowę, aby te korty 

tenisowe przykryć balonem. W pierwszym kwartale mamy w planie zamówień publicznych 

przetarg na korty tenisowe tyle tylko, że to jest wyłącznie przetarg, który określa i doprowadza 

infrastrukturę podziemną do nowego budynku klubowego, który powstanie do obsługi tego 

całego terenu. W tej chwili budynek klubowy jest na tyle mały, że dzieci, które tam trenują nie 

mają gdzie się przebierać, a drugie trzeba doprowadzić wodę do boiska głównego WKS-u, żeby 

było podlewane. Taka była propozycja ze strony klubów piłkarskich, żeby w miejscu przy ulicy 

Wojska Polskiego skoncentrować zajęcia z piłki nożnej, a korty tenisowe, żeby przerzucić na 

teren przy Miejskim Żłobku.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz powiedział, że jeżeli były wcześniej plany, aby korty 

tenisowe wybudować przy ulicy Wojska Polskiego to moim zdaniem powinny być one 

zlokalizowane w tamtym właśnie miejscu. Natomiast jeżeli chcemy zrobić ORLIK pod 

warunkiem, że będzie dofinansowanie to budujmy go w proponowanej lokalizacji, czyli na 

Starych Sadach. Uważam, że jeżeli co chwile będziemy zmieniać plany i nasze koncepcje to 

uważam, że w tym mieście nie wybudujemy nic.  

 

Radny Paweł Walczybok odpowiedział, że w Wieluniu dzieje się wiele rzeczy i wiele inwestycji 

więc nie zgadzam się ze stwierdzeniem, że nie wybudujemy niczego, co prawda nie ma 

wybudowanej hali przy SP5, natomiast jednym obiektem nie możemy  przykrywać wszystkich 

inwestycji. Czasami trzeba zrobić korekty odnośnie planów inwestycyjnych, faktycznie 

dzieciaków uczęszczających na zajęcia treningowe jest bardzo dużo i jest to bardzo ważne, aby 

te obiekty sportowe były w jednej lokalizacji.  

 

Radny Radosław Wojtuniak zapytał Burmistrza, czy mamy pewność że dostaniemy 

dofinansowanie do budowy ORLIKA, ponieważ koszt samego wybudowania takiego obiektu 

na pewno będzie spory. Jeżeli pozyskamy środki zewnętrzne to jak najbardziej przemawia do 

mnie argumentacja, aby ten obiekt przy ulicy Wojska Polskiego w całości był dedykowany 

piłkarzom. Trzeba mieć również na uwadze, że każde boisko będzie dla gminy generowało 

koszty.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy my w uchwale budżetowej musimy 

podawać konkretną lokalizację kortów tenisowych?  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że w uchwale budżetowej nie musimy 

wskazywać konkretnej lokalizacji.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz złożył wniosek, aby w projekcie uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2025 rok dział 926 rozdział 92601 obiekty sportowe 



,,Budowa kompleksu boisk ORLIK przy ul. Wojska Polskiego w Wieluniu” pozostawić ,,Budowa 

kompleksu boisk ORLIK”, wykreślić lokalizację ,,ul. Wojska Polskiego”. Przewodniczący komisji 

zarządził głosowanie: kto jest za przyjęciem ww. wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się 

od głosu?  

 

Komisja (przy 5 głosach ,,za”, 1 głosie ,,wstrzymującym się” ) przyjęła wniosek w ww. sprawie.  

 

Wniosek nr 5/8/25 Komisji Budżetowo – Gospodarczej z dnia 11 lutego 2025r., stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, jeżeli chodzi o Szkołę Podstawową nr  

2, dlaczego jest wyszczególniona taka mała kwota w wysokości 2.000,00 zł?  

 

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak odpowiedziała, że to dotyczyło kwestii umów na 

inwentaryzację.   

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że po zejściu wykonawcy z placu budowy jest 

obowiązkowa inwentaryzacja. My powołaliśmy nasz zespół, który po wykonawcy, który zszedł 

z placu budowy sprawdził swoim okiem tą inwentaryzację. Oczywiście musieliśmy im za to 

zapłacić. Jeżeli chodzi o dofinansowanie to nie ma żadnego ryzyka, w Ministerstwie możemy 

nawet te terminy wydłużyć do marca 2026 roku.  

 

Przewodnicząca Rady Justyna Godszling – Graczyk poprosiła o udostępnienie umów  

i aneksów dotyczących dofinansowania do budowy hali Olimpia przy SP 2.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 55/8/25 Komisji Budżetowo 

– Gospodarczej z dnia 11 lutego 2025r., stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Uwag nie stwierdzono.  

 

Punkt 5 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wieluń na 2025 rok (zał. 

nr 8).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze zabrać 

głos i nawiązać do poprzedniej dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję 

i zarządził głosowanie. 



Komisja przy 6 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 56/8/25 Komisji Budżetowo 

– Gospodarczej z dnia 11 lutego 2025r. wraz z poprawką, stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Uwag nie stwierdzono.  

 

Punkt 6 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej w 2025r. na pomoc 

finansową dla Powiatu Wieluńskiego (zał. nr 10).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 57/8/25 Komisji Budżetowo 

– Gospodarczej z dnia 11 lutego 2025r., stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Uwag nie stwierdzono.  

 

Punkt 7 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej nr 5 przy ul. 18 Stycznia 1 w Wieluniu (zał. nr 12).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 58/8/25 Komisji Budżetowo 

– Gospodarczej z dnia 11 lutego 2025r., stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Uwag nie stwierdzono.  

 

Punkt 8 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej nr 12 przy ul. 18 Stycznia 2 w Wieluniu (zał. nr 14).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 59/8/25 Komisji Budżetowo 

– Gospodarczej z dnia 11 lutego 2025r., stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Uwag nie stwierdzono.  



Punkt 9 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej nr 23 przy ul. 3 Maja 9 w Wieluniu (zał. nr 16).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 60/8/25 Komisji Budżetowo 

– Gospodarczej z dnia 11 lutego 2025r., stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Uwag nie stwierdzono.  

 

Punkt 10 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej nr 16 przy ul. 3 Maja 11 w Wieluniu (zał. nr 18).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 61/8/25 Komisji Budżetowo 

– Gospodarczej z dnia 11 lutego 2025r., stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Uwag nie stwierdzono.  

 

Punkt 11 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowej nr 12 na os. Wojska Polskiego 3 w Wieluniu (zał. nr 20).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 62/8/25 Komisji Budżetowo 

– Gospodarczej z dnia 11 lutego 2025r., stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Uwag nie stwierdzono.  

 

 

 

 

 



Punkt 12 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia umów dzierżawy i odstąpienia od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy dla dotychczasowych 

dzierżawców (zał. nr 22).  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Przewodniczący komisji poprosił, aby do projektów uchwał były dołączane mapki, 

tak jak wcześniej było to przyjęte. Zapytał, czy zasadne jest, aby na okres 10 lat podpisywać 

umowy o dzierżawy? Może warto byłoby ten okres skrócić do 3 lat? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że już od tamtego roku umowy dzierżawy 

były zawarte na okres 10 lat, Rada Miejska oczywiście ma prawo zmienić ten okres i zmniejszyć 

go z 10 lat do 3 lat.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, jakby wyglądała sytuacja, gdyby dany teren 

był potrzebny gminie to rozumiem, że taką umowę dzierżawy można wypowiedzieć, jaki jest 

standardowy okres wypowiedzenia w takich umowach? 

 

Naczelnik Wydziału NPP Piotr Ciuborski odpowiedział, że umowę możemy wypowiedzieć, 

okres wypowiedzenia wynosi 3 miesiące i ten zapis jest w każdej umowie. Jeżeli chodzi  

o umowy dzierżawy to są one zawarte na okres 10 lat dla całych działek, gdzie nadal mogą być 

w oparciu o tamte uchwały podejmowane dzierżawy na 10 lat i tutaj właśnie byłby problem. 

Jeżeli jednej osobie na innej działce damy teraz krótszy okres dzierżawy, a tam nadal będą 

zawierane umowy na 10 lat wynajmu tych garaży to jeżeli te osoby, które dzierżawę dostaną 

na krótszy okres poczują się niekomfortowo w takiej sytuacji. Jeżeli chodzi o mapki to z tego 

co się dowiedziałem do projektów uchwał w sprawie umów dzierżaw nie były dołączane żadne 

mapki. One są załącznikiem, ale do miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego.  

 

Przewodniczący komisji  Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych ma jeszcze pytania 

odnośnie tego punktu porządku obrad? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący zamknął dyskusję 

i zarządził głosowanie.  

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 63/8/25 Komisji Budżetowo 

– Gospodarczej z dnia 11 lutego 2025r., stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

Uwag nie stwierdzono.  

 

 

 

 



Punkt 13 

 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Budżetowo – Gospodarczej Rady Miejskiej  

w Wieluniu za okres od 01.06.2024r. do 31.12.2024r (zał. nr 24).  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos  

w dyskusji? Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący komisji zamknął dyskusję i zarządził 

głosowanie. 

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowo – 

Gospodarczej Rady Miejskiej w Wieluniu za okres od 01.06.2024r. do 31.12.2024r.  

 

Uwag nie stwierdzono.  

 

Punkt 14 

 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz powiedział, że na prośbę Radnego Krzysztofa 

Gagatka, składa wniosek, aby przy informacji z wykonania budżetu znalazły się takie trzy 

tabele: pierwsze zestawienie to wprowadzone zmiany w budżecie na 2024 rok, uchwały Rady 

Miejskiej w Wieluniu, drugie zestawienie to wprowadzone zmiany w budżecie na 2024 rok, 

zarządzeniem Burmistrza Wielunia, trzecie zestawienie to wprowadzone zmiany  

w budżecie na 2024 rok, podział rezerw budżetowych.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że organ wykonawczy przedstawia 

sprawozdania zgodnie z ustawą, te sprawozdania są kierowanie do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Każdy Radny otrzymuje materiały, więc jeżeli ktoś ma takie życzenie to taką 

tabelkę może sobie sam przygotować.  

 

Radny Tomasz Kulicki zapytał Skarbnika Miasta, czy to prawda że zmieniła się kwota bazowa 

na której podstawie wylicza się diety radnym? 

 

Skarbnik Miasta Anna Podgórniak odpowiedziała, że takie zmiany nastąpiły, diety, które 

zostały naliczone za miesiąc styczeń/luty będą wyrównane.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz zarządził głosowanie wniosku. Kto jest za, kto jest 

przeciw, kto wstrzymał się od głosu?  

 

Komisja przy 3 głosach ,,za”, 3 głosach ,,przeciw” nie przyjęła wniosku w ww. sprawie.  

 



Przewodnicząca Rady Justyna Godszling – Graczyk zapytała, czy mamy nowy wniosek od 

przedsiębiorcy, czy jest jakaś decyzja o dalszej prolongacie, umorzeniu czy spłacie w ratach 

podatku od nieruchomości?  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że na ten moment mamy wniosek  od tego 

przedsiębiorcy o umorzenie podatku za miesiąc styczeń 2025 roku. Żadnych innych wniosków 

nie mamy.  

 

Przewodnicząca Rady Justyna Godszling – Graczyk zapytała Burmistrza Wielunia, czy 

wiadomo już jaka jest decyzja w sprawie umorzenia podatku od nieruchomości za miesiąc 

styczeń? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że wniosek wpłynął w ubiegłym tygodniu  

w piątek, jest niekompletny, muszą jeszcze wpłynąć dokumenty finansowe spółki, nie ma 

podjętej jeszcze decyzji w tej sprawie.  

 

Radny Jarosław Stępień powiedział, że na ulicy Kopernika na parkingu stoi przyczepa  

z reklamami, która wygląda bardzo nieestetycznie, bardzo bym prosił o interwencję w tej 

sprawie. Druga sprawa to bardzo bym prosił, aby poprawić bezpieczeństwo przy przedszkolu 

na ul. Wodnej, ponieważ jest poważny problem z przejazdem na tej ulicy. 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa odpowiedział, że na ten moment na ulicy Wodnej będzie 

zakaz zatrzymywania się na odcinku od przedszkola do muru klasztoru, w dniu wczorajszym 

do nas taki wniosek wpłynął i będzie on konsultowany z policją.  

 

Punkt 15 

Zamknięcie posiedzenia.  

Przewodniczący komisji Tomasz Akulicz dokonał zamknięcia posiedzenia Komisji Budżetowo-

Gospodarczej. Pożegnał wszystkich obecnych na posiedzeniu. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.   

       Przewodniczący Komisji 

     Budżetowo - Gospodarczej 

                 

                Tomasz Akulicz 

Protokół sporządziła: 

 

  Justyna Małycha 


